

## Protokół z III Posiedzenia Prezydium Forum Uczelni Technicznych kadencji 2024

26 czerwca 2024 r., spotkanie zdalne

### 1. Projekty FUT

#### a. POLIgon

Omówione zostały tematy:

- finansów
  - umowa między ośrodkiem w Dobczycach a Fundacją Politechniki Krakowskiej jest w trakcie procedowania oraz poprawiania błędów
  - przedstawiono obecny bilans budżetu
  - omówiono zamówienia bluz dla osób spoza obozu
  - pisma do Wojewody Małopolskiego o patronat oraz dofinansowanie zostały złożone - patronat został przyznany, dofinansowanie jeszcze nie
- współpracy zewnętrznej
  - zaplanowane spotkanie Krzysztofa Kusaka (Prezydium) z rektorem Politechniki Krakowskiej w sprawie współprac zewnętrznych
  - powstał nowy folder na Dysku Google, dedykowany pod współpracę i ustalenia z firmami
  - przedstawiono obecnie ustalone współpracy i ich wymagania w stosunku do Forum
- zapisy
  - na stan obecny na POLIgon zapisało się 85 osób, czyli maksymalna liczba osób
  - na ścieżkach dydaktycznej, leaderskiej oraz promocyjnej zapisanych jest po 22 osoby, na ścieżce współpracy 18/19 osób (zależnie, czy jedna osoba wybierze tę ścieżkę czy zrezygnuje z obozu)
  - opracowane zostaną oczekiwania uczestników do danej ścieżki, które następnie koordynatorzy prześlą swoim szkoleniowcom
  - przypomnienie o ubezpieczeniu NNW oraz do kiedy muszą zostać wysłane listy do Fundacji Politechniki Krakowskiej
- promocja
  - gadżety
    - przedyskutowano zamówione dzień wcześniej gadżety promocyjne - smycze, opaski, kubki jak również podkładki pod myszki zostaną odliczone z faktury w ramach współpracy ze Sklepem Wydziałowym
    - Sklep Wydziałowy zaprezentuje się w niedzielę przed integracją wieczorną (Cantusem), gdzie rozda kubki promocyjne

- sumarycznie za gadzety wyszło 9 001 zł
- filmy promocyjne - jeden z czterech filmów został wysłany, więc padło przypomnienie do pozostałej trójki, aby również je przygotowali, w terminie ustalonym przez Julię Szymańską (Prezydium) - przekazany zostanie on w mailu podsumowującym; nagrania powinny być w pionie
- materiały graficzne - przedstawiono i omówiono wzory identyfikatorów, certyfikatów uczestnictwa oraz podziękowań
- informacje, co ma się znaleźć w Infopacku POLlgonowym zostaną przesłane w mailowym podsumowaniu spotkania; powinien on zostać wysłany do 4 lipca, więc graficzna oprawa powinna zostać przygotowana do kolejnego spotkania
- należy przygotować grupę POLlgonu na Facebooku, będzie to zadanie Anny Suheckiej (Sekretarz FUT) oraz Julii Szymańskiej (Prezydium)
- szkolenia i panele
  - przypomniano o konieczności uzupełnienia danych szkoleniowców konkretnych ścieżek w odpowiednim folderze Dysku Google
  - paneliści biorący udział w panelu dyskusyjnym - poza Marcinem Styrną, który do tygodnia przekaże czy może wziąć udział - są potwierdzeni oraz poinformowani o wszystkim
  - zaproponowano zaproszenie Wojewody Małopolskiego, jako iż również działał kiedyś w samorządzie studenckim
- integracje i atrakcje
  - uczestnicy zostali podzieleni na grupy team buildingowe
  - zmieniono osobę odpowiedzialną za organizację Plandeki - z Rafała Pyżalskiego (Prezydium) na Dorotę Nagórską (Komisja Rewizyjna) ze względu na lepsze obeznanie się z zabawą - oraz przypisano Rafała Pyżalskiego jako odpowiedzialnego za atrakcję karaoke
  - plandeka będzie pożyczona od Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu Ekonomicznego w Katowicach
  - do kolejnego spotkania należy przygotować zapotrzebowanie na atrakcje, za które jest się odpowiedzialnym
- nazwy drużyn - omówiono proponowane nazwy drużyn i wybrano najlepsze z nich
- aplikacja - treści, które znajdą się w niej zostaną przesłane z podsumowaniem spotkania, aby można było zacząć prace nad interfacem
- team building
  - dzień przed obozem, przed przyjazdem uczestników, o godzinie 17 odbędzie się szkolenie z team buildingu z Bartoszem Wiszniowskim (Przewodniczący FUT kadencji 2023) i potrwa blisko dwie godziny
  - konspekt szkolenia w ramach team buildingu zostanie przesłany drogą mailową
  - panele z budowania zespołu będą prowadzone przez członków kadry, z wyłączeniem Marty Tyrki (Politechnika Krakowska im. Tadeusza

Kościuszki) oraz Marcina Szuberta (Politechnika Wrocławska) jak i Szymona Łakomego (Przewodniczący FUT), ponieważ przez zobowiązania względem Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej dojedzie on na obóz równo z uczestnikami

- dodatkowo zaplanowane zostało spotkanie zdalne na 15 lipca, aby wstępnie omówić konspekt team buildingów.

#### **b. Inżynier - lider zespołu**

Po przeanalizowaniu ofert osób mogących poprowadzić projekt uznano, że najlepszą propozycją jest Karol Fill. Szczegóły dotyczące wydarzenia będą ustalone podczas najbliższej Konferencji FUT w Rzeszowie, następnie rozesłane zostaną maile do przewodniczących samorządów uczelni zapisanych na projekt czy nadal podtrzymują chęć wzięcia w nim udziału. Zaplanowano po dwa szkolenia w październiku, listopadzie oraz grudniu, zależy to jednak również od dostępności szkoleniowca.

#### **c. Oferta szkoleniowa**

Oferta jest przygotowana prawie w całości, brakuje jednego zdjęcia od osoby wpisanej do bazy, więc jak tylko je prześle to plik będzie mógł trafić na stronę Forum.

#### **d. Informator branżowy FUT**

Koła naukowe i organizacje uczelni członkowskich i stowarzyszonych otrzymały możliwość przesłania informacji o organizowanych przez siebie wydarzeniach do najbliższego piątku. Następnie, po przygotowaniu odpowiedniej treści, zostanie opracowana grafika, aby post mógł zostać jak najszybciej opublikowany.

### **2. Informacje od Sekretarza**

Omówiono stan zaawansowania prac nad ewaluacją Konferencji NAOKOŁO oraz Zjazdu na Politechnice Lubelskiej oraz w jakim terminie zostaną one ukończone. Obie ewaluacje są obecnie na etapie zbierania odpowiedzi w ankietach do uczestników i po ich zakończeniu będą ustalane terminy spotkań z odpowiednimi samorządami.

Anna Suchecka (Sekretarz FUT) streściła prace nad opracowaniem arkusza z uczestnikami POLIgonu i przekazała, że wysłane zostały maile do przewodniczących samorządów, aby potwierdzili, że odpowiednie osoby zostały wydelegowane na ten obóz.

Przekazane zostały Sekretarzowi listy obecności ze Zjazdu w Lublinie.

Omówiono kontrowersyjne zachowanie pewnych członków samorządów podczas Zjazdów oraz ścieżki radzenia sobie z takimi problemami. Uznano, że publiczne

obnoszenie się z napojami alkoholowymi podczas wydarzeń Forum, jak również niezachowanie należytej kultury osobistej podczas Sesji Zjazdu powinno być piętnowane na forum, jako iż każde poważniejsze kroki są poza kompetencjami Zjazdu i Prezydium.

### **3. Finanse**

Po rozmowach z Działem ds. Finansowo-Administracyjnych Politechniki Wrocławskiej okazało się, że wyjazd Szymona Łakomego (Przewodniczący FUT) na Zjazd w Lublinie nie może zostać opłacony z budżetu Samorządu Studenckiego Politechniki Wrocławskiej.

Zapytano - w kontekście szkoleniowców na POLIgon - czy Fundacja Politechniki Krakowskiej jest w stanie opłacić bilety PKP normalne (nie ulgowe) i uzyskano odpowiedź, że nie ma z tym problemu.

Nie uzyskano jeszcze decyzji ostatecznej o umowie dla fotografa na POLIgon od Fundacji Politechniki Krakowskiej. Brakuje odpowiedzi jaki rodzaj umowy zostanie podpisany - umowa o dzieło czy umowa zlecenie.

Przesłano fakturę do rozliczenia za szkolenie Łukasza Gali na Zjeździe w Lublinie.

### **4. Zjazdy i Konferencje FUT**

#### **a. Podsumowanie Zjazdu na Politechnice Lubelskiej**

Samorząd Studencki Politechniki Lubelskiej zajmuje się procedowaniem faktur za organizowany przez nich Zjazd. Otrzymali oni informację o osobnej fakturze na Szymona Łakomego (Przewodniczący FUT).

Ankieta ewaluacyjna po Zjeździe została rozestana do uczestników, po jej zamknięciu wnioski zostaną omówione i odbędzie się spotkanie ewaluacyjne z organizatorami.

Wywiązała się rozmowa nt. nowych sposobów urozmaicenia Rad Starszych, np. szkolenia z RODO czy dostępności. Omówiono propozycje szkoleń/tematów do przedstawienia na Zjeździe na Politechnice Wrocławskiej.

Zdarzyła się sytuacja, gdzie wolontariusze niekulturalnie odzywali się do szkoleniowca - nie wiedząc, że nim jest - kiedy nie mogli go odnaleźć na liście. Zwrócono uwagę na potrzebę pilnowania zachowania wolontariuszy z samorządu organizującego zjazd - np. osób wydających kartki na jedzenie itp.

Dwie atrakcje musiały zostać zmienione przez czynniki zewnętrzne. Warto przygotować osobną salę na posiłki (nie planować posiłków w salach szkoleniowych). Ściankę FUT, która została w Lublinie, przekaże Julia Szymańska

(Prezydium) na Politechnikę Rzeszowską, gdzie odbędzie się najbliższe wydarzenie Forum.

### **b. Zjazd na Politechnice Wrocławskiej**

Przeprowadzono spotkanie zdalne z główną koordynatorką z ramienia Samorządu Studenckiego Politechniki Wrocławskiej. Miejsce na Galę zostało zarezerwowane w Strefie Kultury Studenckiej, hotel jest w trakcie rezerwowania. Zaplanowano szkolenia z Julią Bednarską-Leśniak (Wiceprzewodnicząca Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej) z prawnych aspektów działania samorządów studenckich, Bartoszem Wiszniowskim (Przewodniczący FUT kadencji 2023) z kompetencji miękkich oraz jedno z zakresu promocji, do ustalenia, jak i z dostępności na Radę Starszych.

Omówiono temat gości zapraszanych na Galę Środowiska Studenckiego FUT, która odbędzie się podczas Zjazdu. Po podliczeniu ustalono, że potrzeba 35 dodatkowych miejsc w hotelu oraz 45 na Gali (jako iż tam zaproszone są również władze Politechniki Wrocławskiej, które nie potrzebują noclegu). W gronie zaproszonych znajdują się m.in. reprezentanci poprzedniej kadencji, byli Przewodniczący FUT, nominowani w KoKoNie, kapituła KoKoNu, reprezentant Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej, prezes Fundacji Politechniki Krakowskiej, Przewodniczących KRPUT oraz władze Politechniki Wrocławskiej.

### **c. Konferencja dot. Imprez Masowych**

Przedstawiony został pomysł na prywatny koncert zespołu Happysad dla uczestników Konferencji. Spotkał się on z dużym entuzjazmem.

Wystąpił problem z generowaniem danych z formularza rejestracyjnego, jednak wszystkie potrzebne informacje zostały pozyskane.

Przez drugi etap rekrutacji do Polskiej Komisji Akredytacyjnej, odbywający się w pierwszy dzień Konferencji, osoby z Prezydium bądź Komisji Rewizyjnej zgłaszające swoją kandydaturę mogą mieć problem z dojechaniem o czasie.

## **5. Współpraca zewnętrzna**

Sprawy związane z POLIgonem zostały omówione w odpowiedniej sekcji wyżej.

Do grupy roboczej do spraw współpracy zewnętrznej dołączyła nowa osoba, aby pomagać w jej pracach.

W sprawie podpisania nowej umowy z Warszawskim Instytutem Bankowości Julia Gwóźdź (Prezydium) kontaktuje się z ich reprezentantami.

## 6. Promocja

Przekazano odpowiednim osobom informację o zablokowaniu możliwości ubiegania się o patronat przez dwa samorządy studenckie - Politechniki Warszawskiej oraz Politechniki Łódzkiej, jako konsekwencja niespełnienia wszystkich wymogów przy poprzednio przyznanych patronatach.

Przedstawiono planowane prace promocyjne na najbliższy czas, m.in. post z kampanią o patentach, maile przypominające o nagraniu filmu polecającego Galę oraz KoKoN (które nagrywają przewodniczący ubiegłorocznych wygranych samorządów) oraz serii FUTowcy w Akcji, która niedługo zakończy się, wraz z Zachodniopomorskim Uniwersytetem Technologicznym w Szczecinie, który wraz ze zmianą kadencji przestał potrzebne materiały. Akcja zakończy się po promocji 32 samorządów, bez Politechniki Częstochowskiej, jako iż materiały od nich nadal nie dotarły, mimo próśb.

## 7. Dydaktyka

Po panelu open space, dotyczącym finansowania samorządów, odbywającym się podczas Rady Starszych w Lublinie, pozostały prace 4 grup, na podstawie których należy przygotować opracowanie.

Odbyło się spotkanie ze szkoleniowcami POLIgonowej ścieżki Dydaktyka i Socjal - Dorotą Nagórską, Adrianem Korzeniowskim oraz Jakubem Dekowskim - gdzie opracowywano plan szkoleniowy tej ścieżki, jak również zaplanowano kolejne spotkania. Jednym z omawianych pomysłów był aktywny panel, gdzie samorządowcy będą mogli zająć się jednym całym przypadkiem - od zgłoszenia problemu, przez rozwiązania, rozmowy z zainteresowanymi, przedstawionymi przez szkoleniowców. Zauważono również duże zainteresowanie częścią socjalną tej ścieżki, co raduje jej koordynatora.

## 8. Informatyzacja

Na platformę Atrio zapisało się aż 12 nowych osób, jednej zostało przeprowadzone szkolenie wprowadzające.

Przypomniano o przygotowanym excelu do zmian na stronach, gdzie można zapisywać co w nich zmieniać.

Formularz rejestracyjny na Konferencję dot. imprez masowych w Rzeszowie został przeanalizowany, ponieważ pojawił się problem z poborem danych (wspomniany wyżej) - niektóre dane zniknęły, ale nic ważnego. Naprawiono problem, aby nie pojawiał się w przyszłości.

## 9. Informacje od Komisji Rewizyjnej FUT



Komisja Rewizyjna poinformowała Prezydium, że otrzymali oni drogą mailową opracowane raporty z ewaluacji wspólnej pracy.

Jakub Dekowski (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) zapowiedział, że jest jednak w stanie pojawić się w Rzeszowie, mimo wcześniejszych komplikacji.

### **10. Wolne wnioski**

Złożono gratulacje Szymonowi Łakomego (Przewodniczący FUT) za złożenie pracy inżynierskiej i pomyślne przejście procedury antyplagiatowej.

Omówiono temat poruszony podczas ostatniej Rady Starszych - wcześniejsze rozpoczęcie Sesji Roboczej na Zjeździe Sprawozdawczo-Wyborczym w Gdańsku, aby na pewno zdążyć z obradami w zaplanowanym czasie. Ostateczny harmonogram zostanie przedstawiony przez koordynatora z ramienia Samorządu Studentów Politechniki Gdańskiej.